
EISMO SAUGUMO KOMISIJOS POSĖDŽIO PROTOKOLAS 

2024 m. gegužės 22 d. Nr. B46-2 

Molėtai 

Posėdis įvyko 10.00 – 11.00 val. 

Posėdžio pirmininkas Sigitas Žvinys 

Posėdžio sekretorė Rima Liaudanskė 

Posėdyje dalyvavo komisijos nariai: Simonas Bogušinskas, savivaldybės administracijos 

Statybos ir žemės ūkio skyriaus vyresn. specialistas; Andrius Janušas, Utenos apskrities vyriausiojo 

policijos komisariato Molėtų rajono policijos komisariato Reagavimo skyriaus vyriausias tyrėjas; 

Rita Pivorienė, Molėtų krašto žmonių su negalia sąjungos atstovė; Gediminas Putvinskas, 

savivaldybės administracijos Architektūros ir teritorijų planavimo skyriaus vedėjas, Aleksas 

Strumila, savivaldybės administracijos Teisės ir civilinės metrikacijos skyriaus vyr. specialistas; 

Rimantas Šavelis, savivaldybės administracijos Statybos ir žemės ūkio skyriaus vedėjas, komisijos 

pirmininko pavaduotojas; Albertas Venslovas, UAB „Molėtų švara“ direktoriaus pavaduotojas. 

DARBOTVARKĖ 

1. Dėl greitį ribojančių ženklų pastatymo Vadinėlio g. Rudilių k., Molėtų r.sav.  

2. Dėl draudžiamųjų ženklų pastatymo prie magistralinio kelio A14.  

3. Dėl automobilių stovėjimo laiko ribojimo prie Vilniaus g. 42 (raudoni mūrai). 

4. Kiti klausimai: 

4.1. Dėl automatinio užtvarko – svirties įrengimo prie Liepų g. 2 namo automobilių 

stovėjimo aikštelės; 

4.2. Dėl informacinio kelio ženklo Levaniškių kaime; 

4.3. Dėl iškiliojo kalnelio įrengimo Verbiškių k., Pušies g., Molėtų r. sav. 

1. SVARSTYTA. Dėl greitį ribojančių ženklų pastatymo Vadinėlio g. Rudilių k., Molėtų r. 

sav.  

KALBĖJO. Sigitas Žvinys, komisijos pirmininkas, informavo, kad yra gautas Rudilių 

kaimo gyventojo Vytauto Putnos prašymas dėl padidėjusio eismo intensyvumo kylančių dulkių 

pastatyti greitį ribojančius ženklus Vadinėlio gatvėje. 

Komisijos nariai pritarė siūlymui pastatyti greitį ribojančius kelio ženklus. 

BALSAVO. „Už“ – 8 (vienbalsiai). 

NUTARTA. Pastatyti greitį ribojančius kelio ženklus. 

2. SVARSTYTA. Dėl draudžiamųjų kelio ženklų pastatymo prie magistralinio kelio A14.  



Sigitas Žvinys, komisijos pirmininkas, informavo, kad į komisiją kreipėsi Suginčių seniūnė 

dėl draudžiamųjų kelio ženklų, ribojančius sunkiasvorio transporto (virš 10 t), pastatymo prie 

magistralinio kelio A14. 

A. Janušas akcentavo, kad sunkiasvorių judėjimas ardo vietinės reikšmės kelius. 

R.Šavelis pasiūlė rekomenduoti seniūnams patiems, pagal situaciją, pastatyti vietinės 

reikšmės keliais važiuojančio transporto tonažą ribojančius kelio ženklus kai vykdant valstybinės 

reikšmės kelių remonto darbus sunkiasvoris transportas važiuoja vietinės reikšmės keliais.  

Komisijos nariai pritarė rekomendacijai.   

BALSAVO. „Už“ – 8 (vienbalsiai). 

NUTARTA. Rekomenduoti seniūnams, pagal situaciją, patiems spręsti pastatyti tonažą 

ribojančius kelio ženklus prie remontuojamų valstybinės reikšmės kelių.  

3. SVARSTYTA. Dėl automobilių stovėjimo laiko ribojimo. 

Sigitas Žvinys, komisijos pirmininkas, informavo, kad yra gautas pastato, esančio Molėtuose 

Vilniaus g. 42 savininkų ir nuomininkų prašymas apriboti transporto priemonių stovėjimo laiką 

priešais šį pastatą esančioje automobilių stovėjimo aikštelėje. 

S. Bogušinskas pasiūlė įrengti 3 vietas su apribotu laiku. 

G. Putvinskas akcentavo, kad ši automobilių stovėjimo aikštelė skirta daugiau 

pravažiuojantiems, todėl transporto stovėjimo laiką reiktų apriboti arba stovėjimą daryti apmokamą. 

A. Strumila siūlo dėl stovėjimo laiko apribojimo informuoti visuomenę. 

S. Žvinys pasiūlė balsavimui tris variantus: 

I. nieko nekeisti ir neriboti stovėjimo laiko; 

II. apriboti stovėjimo laiką dalyje aikštelės; 

III. apriboti stovėjimo laiką visoje aikštelėje iki 2 val.. 

BALSAVO. I variantas: „Už“ – 1, „prieš“ – 7. II variantas: „Už“ – 0, „susilaikė“ – 8. III 

variantas: „Už“ – 5, „prieš“ – 1, „susilaikė“ – 2. 

NUTARTA. Apriboti automobilių stovėjimo laiką visoje aikštelėje Vilniaus gatvėje, 

priešais pastatą esantį Vilniaus g. 42, iki 2 val. 

4. SVARSTYTA. Dėl automatinio užtvaro – svirties įrengimo prie Liepų g. 2 automobilių 

stovėjimo aikštelės. 

KALBĖJO. Sigitas Žvinys, informavo, kad yra gautas Liepų g. 2 namo bendrijos „Kaimynai 

2“ prašymas įrengti automatinį užtvarą – svirtį prie automobilių stovėjimo aikštelės 

įvažiavimo.  

R. Šavelis akcentavo, kad automobilių stovėjimo aikštelė yra nesuformuotame žemės sklype, 

t. y. valstybinėje žemėje. 



S. Žvinys pabrėžė, kad automobilių stovėjimo aikštelė suremontuota savivaldybės biudžeto 

lėšomis ir kol nėra suformuotas sklypas jokie apribojimai  automobilių stovėjimui šioje ir kitose 

aikštelėse nebus taikomi.  

Komisija pritarė siūlymui gyventojų prašymo netenkinti. 

BALSAVO. „Už“ – 8 (vienbalsiai). 

NUTARTA. Nepritarti gyventojų prašymui. 

5. SVARSTYTA. Dėl informacinio kelio ženklo Levaniškių kaime. 

KALBĖJO. Sigitas Žvinys, komisijos pirmininkas, informavo, kad yra gautas Čiulėnų 

seniūnės prašymas dėl informacinio kelio ženklo įrengimo. Prašyme nurodyta, kad Čiulėnų 

seniūnijoje, Levaniškių kaime, apie 1 km į rytus nuo kelio Nr. 2805 Stacijava – Skudutiškis – 

Kaniūkai yra mitologinis akmuo, vadinamas Levaniškių akmuo arba Geležinė boba. Šis objektas yra 

lankomas, bet be informacinės nuorodos sunkiai randamas. Prašoma pastatyti informacinį kelio 

ženklą Nr. 637 „Kryptis rodyklė į lankytiną kultūros ar istorinę vietą“. 

R. Šavelis paklausė ar šis akmuo yra įtrauktas į lankytinų vietų sąrašą, jeigu ne tuomet turi 

būti parengtas tarybos sprendimas ir papildytas lankytinų objektų sąrašas. R. Šavelis siūlo įvertinti 

situaciją vietoj, visas aplinkybes ir priimti sprendimą. 

Komisija pritarė siūlymui. 

BALSAVO. „Už“ – 8 (vienbalsiai). 

NUTARTA. Įvertinti situaciją vietoje dėl objekto įrašymo į lankytinų objektų sąrašą. 

6. SVARSTYTA. Dėl iškiliojo kalnelio įrengimo Verbiškių kaime. 

KALBĖJO. Sigitas Žvinys, komisijos pirmininkas, informavo, kad yra gautas Verbiškių 

kaimo gyventojo Antano Žvinio prašymas dėl iškiliojo kalnelio įrengimo Pušies gatvėje.  

R. Šavelis informavo, kad įvažiuojant į  Verbiškių kaimą, Pušies gatvėje įrengtas 

gyvenvietės  pavadino ženklas (balta lenta). Tai reiškia, kad greitis šioje gatvėje apribotas iki 

50 km/h. 

A.Janušas akcentavo, kad šiuo metu judėjimas Pušies gatvėje suintensyvėjęs galimai dėl 

vykdomų „betonkelės“ remonto darbų, o pasibaigus kelio remonto darbams eismo intensyvumas 

žymiai sumažės. 

Komisijos nariai nepritarė iškiliojo kalnelio įrengimui Verbiškių kaime Pušies gatvėje. 

BALSAVO. „Už“ – 8 (vienbalsiai). 

NUTARTA. Prašymo dėl greičio kalnelio įrengimo netenkinti. 

7.PRANEŠIMAS.  



KALBĖJO. Gediminas Putvinskas informavo, kad Ažuožerių kaime, Inturkės seniūnijoje  

įrengtas kelio užtvaras įvažiuojant į sklypų kvartalą „Bebrusų slėnis". Tokiais veiksmais galimai 

pažeidžiamos toliau esančių privačių sklypų savininkų galimybės privažiuoti prie savo sklypų. Panaši 

situacija ir Gurakalnės kaime, Dubingių seniūnijoje gyventojai savavališkai užsitvėrę virvėmis, 

trosais ir kitokiomis priemonėmis laisvos valstybinės žemės juostą ir tokiais savo veiksmais varžo 

pėsčiųjų ir dviratininkų judėjimą. Komisijos narys siūlo įspėti raštu, kad savavališkai įrengtos kliūtis 

būtų pašalintos. 

8. SVARSTYTA. Rimantas Šavelis, komisijos pirmininko pavaduotojas, informavo, kad 

baigėsi kelio Jaurai – Bebrusai 1 ir 2 etapų remonto darbai. Buvo laikini sprendimai darbų metu 

apriboti transporto tonažas, todėl pasiūlė šiuos kelio ženklus pašalinti.  

Komisija pritarė siūlymui nuimti kelio ženklus ribojančius tonažą. 

BALSAVO. „Už“ – 8 (vienbalsiai). 

NUATARTA. Nuimti transporto svorį ribojančius kelio ženklus vietinės reikšmės kelyje 

Jaurai – Bebrusai. 

 

Komisijos pirmininkas     Sigitas Žvinys 

 

Protokolą rašė     Rima Liaudanskė 


